



7D5N

经典日本
富士山
+ 长野
+ 合掌村

CLASSICAL
JAPAN

MT. FUJI + NAGANO +
GASSHO VILLAGE

箱根 | 长野 | 岐阜 | 京都 | 大阪
HAKONE | NAGANO | GIFU |
KYOTO | OSAKA



白川乡合掌村

白川乡合掌村，岐阜县的世界遗产。独特的合掌造屋，冬雪与夏绿相映，展现日本古老风貌。

Shirakawa-go Gassho Village

A UNESCO World Heritage Site in Japan's Gifu Prefecture known for its unique thatched-roof houses and the sharp contrast between its winter snow and summer greenery, both showcasing the charm of ancient Japan.

清洁明亮，
富士山的风，
吹去所有污垢。

富士山
Mt.Fuji

第1天

吉隆坡 ✕ 成田

于机场集合办理登机手续，然后乘搭飞机飞往日本。

第2天

成田 -182公里- 箱根

- 北口本宫富士浅间神社：傲拥1900多年历史，拥有日本最大的木造鸟居。
- 忍野八海：当富士山的雪融化后，雪水渗透到地下形成伏流水，经过长年累月的过滤而涌出八个清澈的水池。



北口本宫富士浅间神社
Kitaguchi Hongu Fuji Sengen Jinja

第3天

箱根 -149公里- 长野

- 河口湖富士山全景缆车★：位于山梨县的缆车，游客可以在此欣赏富士山、河口湖以及周围绿荫与山脉的全景。
- 大王山葵农场：以种植山葵闻名的旅游胜地。游客可以沿着溪流漫步，观赏大片山葵田，品尝山葵口味产品，包括山葵冰淇淋。
- 松本城：是日本国宝和标志性地标。其独特的五层楼天守阁是历史和建筑爱好者必看的景点。

第4天

长野 -83公里- 岐阜

- 飞騨高山古街：朴素的老街两旁尽是日本江户时代风情的街屋宅第。
- 飞騨高山祭之森：高山祭是日本三大祭典之一。这里展示着高山祭过去使用过且精湛工艺的屋台。
- 白川乡合掌村：闻名的传统合掌造型房屋，独特的结构，加上美丽的四季风光，形成了非常独特的文化遗产。
- 相逢桥：这座吊桥设计非常独特，连接停车场与合掌村落。
- 明善寺：拥有茅草屋顶的门“Shoro-mon”是这座寺庙的亮点，另外也有吸睛的横梁雕刻，让明善寺成为岐阜县的文化瑰宝。



飞騨高山祭之森
Hida Takayama Matsuri-no-mori

第5天

岐阜 -106公里- 长岛
-122公里- 京都

- 郡上八幡古街：保留着日本独特传统文化的老街道。
- 食品模型制作工坊+DIY制作食品模型：日本最早制作漂亮的食品模型是源自于郡上八幡。体验制作食品样本，如：生菜、天妇罗等。
- 名牌厂商直销店

第6天

京都 -56公里- 大阪
-37公里- 关西

- 清水寺：京都最古老的寺院兼世界文化遗产。四周绿荫环抱，春季时樱花浪漫，是赏樱名胜之一；秋季时红叶飒爽，又是赏枫胜地。
- 心齋橋：大阪最繁华的商业街。最著名百货商店街，流行时尚街，风味小食餐厅，还有道顿堀都集中在这里。

特别安排

圆山公园 (3月23日-4月10日) 🌸
京都著名的赏樱热点。最受瞩目的是公园内那颗淡粉色的百年樱花树“枝垂樱”。



圆山公园
Maruyama Koen

第7天

关西 ✕ 吉隆坡

搭乘当日班机返回家园。

- 以上特别安排以出发日期为标准。
- 开花或枫叶的状况会因气候或季节的因素而有所变更，如遇气候因素(下雨或刮风或气温异常等)，导致其凋谢或未绽放，仍会依原行程前往景点纯欣赏，敬请谅解。
- ★如缆车因天气或其他不可抗力因素进行年度维护或停止运营，将更改行程或提供退款。

忍野八海
Oshino Hakkai



Pure and bright, the wind of Mount Fuji blows away all impurities.



DAY 1 KUALA LUMPUR ✕ NARITA

Assemble at airport for departure flight to Japan.

DAY 2 NARITA -182KM- HAKONE

📍 **Kitaguchi Hongu Fuji Sengen Jinja:** With over 1,900 years of history, here stands Japan's largest wooden torii gate.

📍 **Oshino Hakkai:** Eight crystal-clear ponds formed by snowmelt from Mt. Fuji that has seeped and filtered through the ground for many long years.



📍 清水寺
Kiyomizudera Temple

DAY 3 HAKONE -149KM- NAGANO

📍 **Kawaguchiko Mt. Fuji Panorama Ropeway ★:** Cable car in Yamanashi that offers visitors panoramic views of Mt. Fuji, Lake Kawaguchi, and the surrounding forests and mountains.

📍 **Daio Wasabi Farm:** Visitors can stroll along a stream while admiring wasabi plants and tasting wasabi-flavored products, including the famous wasabi ice cream.

📍 **Matsumoto Castle:** A national treasure and iconic landmark of Matsumoto City, Nagano Prefecture. Its unique five-story castle keep makes it a must-see attraction for history and architecture enthusiasts.



📍 松本城
Matsumoto Castle

DAY 4 NAGANO -83KM- GIFU

📍 **Hida Takayama Old Street:** Streets lined with beautifully preserved Edo-style townhouses and a small watercourse.

📍 **Hida Takayama Matsuri-no-mori:** Museum that celebrates the Takayama Festival, one of Japan's top three festivals. Showcases exquisite floats with genuine craftsmanship.

Shirakawa-go Gassho Village

Famous for its traditional thatched-roof houses with unique structures, coupled with beautiful seasonal landscapes. Attracts visitors who come to admire this unique cultural heritage.

📍 **Deai Bridge:** A suspension bridge leading to the Shirakawa-go Gassho villages.

📍 **Myozen-ji:** This temple's highlight is the Shoromon Gate, which features a thatched roof and eye-catching beam carvings, making it a cultural treasure of Gifu Prefecture.



📍 飞騨高山老街
Hida Takayama Old Street

DAY 5 GIFU -106KM- NAGASHIMA -122KM- KYOTO

📍 **Gujo Hachiman:** A charming 17th-century town with well-preserved traditional streets that contain historic buildings and original waterways.

📍 **Food Replica Workshop + DIY:** Gujo Hachiman is the origin of Japan's food replica craft. Create replicas of lettuce, tempura and other foods for yourself.

📍 **Branded Factory Outlet**

DAY 6 KYOTO -56KM- OSAKA -37KM- KANSAI

📍 **Kiyomizudera Temple:** One of the most celebrated temples in Japan and listed UNESCO World Heritage Site. Enjoy beautiful views of cherry blossoms in spring and maple leaves in autumn.

📍 **Shinsaibashi:** Shop at Osaka's largest and busiest shopping district. Department stores, fashion streets, local snacks and the Dotonbori area are all here.

SPECIAL ARRANGEMENT

📍 **Maruyama Koen (23 MAR - 10 APR) 🌸:** This park is known for its beautiful garden and magnificent cherry blossoms, especially its centerpiece - the 'weeping cherry tree'.

DAY 7 KANSAI ✕ KUALA LUMPUR

Proceed to airport for your flight back home.

● The above special arrangement dates are based on departure date.

🌸 Flower blooms are subject to weather conditions. In the event of weather such as rain, wind, or abnormal temperatures causing withering or failure to bloom, the tour will still proceed to the scenic spot as originally planned. Your understanding is greatly appreciated.

★ If cable cars are undergoing annual maintenance or operations are halted due to weather or other force majeure factors, the itinerary will be changed or a refund will be provided.

